華埠停車費率更新

Oakland市交通局(The City of Oakland Department of Transportation, OakDOT)正致力於讓居 民在華埠更容易找到停車位。OakDOT的工作人員研究了華埠的停車需求,並根據停車位需求劃 分出兩個區域:



在標準停車費區(Value Zones), 停車需求較低, 可用車位較多。該區域的停車費率將下調, 以鼓勵居民在此停車。在加價停車費區(Premium Zones), 停車需求較高。該區域的停車費率 將上漲, 以騰出空間。在華埠內您最喜愛去處的週邊, 停車計時器的價格會調至最低, 以增加停 車位供應。

Pacific Renaissance Plaza (PRP) 停車場是高費率區的一個重要部分。該停車場的新費率於4月1日生效。任何一天的每日最高費率為\$36。

週中日子及每日時段	PRP停車場費率
工作日(週一至週五) 下午 5 點前	每20分鐘\$1 (每小時\$3)
工作日(週一至週五) 下午 5 點後	\$3*
週末(週六至週日)	每小時\$3

^{*}僅限統一費率。

華埠的停車計時器費率將於8月29日更新。新的雙語停車標誌將於2022年冬季, 其將清楚顯示哪 些街區屬於標準停車費區和加價停車費區。OakDOT工作人員將於停車計時器費率調整的一年後對計劃進行評估, 以了解華埠的車位供應是否有所改善。



有關此計劃的更多資訊可於網上查詢: <u>oaklandca.gov/projects/chinatown-parking-and-loading</u> <u>pilot</u>

您願意分享您對此計劃的意見嗎?請寄送電子郵件至parklandish@oaklandca.gov與我們聯絡。
Chinatown Parking Rate Update

The City of Oakland Department of Transportation (OakDOT) is working to make it easier to find parking in Chinatown. OakDOT staff have studied parking demand in Chinatown and have developed two zones that reflect demand for parking spaces:



In Value Zones, there is lower parking demand and more available spaces. Rates will go down to encourage parking here. In Premium Zones, parking demand is high. Rates will go up to free up spaces. The lowest meter price will be set to promote parking availability near your favorite destinations in Chinatown.

The Pacific Renaissance Plaza Garage is a key part of the Premium Zone. New rates went into effect at the Garage on April 1. The daily maximum rate is \$36 on any day.

Day of Week & Time of Day	PRP Garage Rate
Weekdays (Monday - Friday) Before 5 PM	\$1 per 20 minutes (\$3 per hour)
Weekdays (Monday - Friday) After 5pm	\$3*
Weekends (Saturday - Sunday)	\$3 per hour

^{*} Flat rate only.

Parking meter rates in Chinatown will be updated on August 29, 2022. New bilingual parking signs will be installed in winter of 2022 that will clearly show which blocks are in the Value and Premium Zones. OakDOT staff will evaluate the program about one year after the meter rates are adjusted to understand if parking availability improved in Chinatown.



More information on this program is available online: oaklandca.gov/projects/chinatown-parking-and-loading-pilot

Would you like to share your input on this program? Please email us at parklandish@oaklandca.gov.